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Olympic Opening Ceremony 北京奥运开幕式　　北京奥运开幕式(Olympic Opening Ceremony)　　The world will be stunned by China\'s opening cere...
　　Olympic Opening Ceremony 北京奥运开幕式
　　北京奥运开幕式(Olympic Opening Ceremony)
　　The world will be stunned by China\'s opening ceremony of the Olympic Games on August 8 in Beijing, The Sydney Morning Herald said on Friday.?
　　In a story about the rehearsal of the Olympic opening ceremony on Wednesday night, the paper quoted Ric Birch, a chief adviser to the director of the ceremony Zhang Yimou, as saying that \"The world can expect, of course, to be gobsmacked.\"?
　　Birch, an Australian, has been involved in all the opening ceremonies since he cemented his reputation as a creative guru at the Los Angeles Olympics in 1984.?
　　The story said the extravagant light show of the rehearsal also featured the inner shell of Beijing National Stadium, known as the Bird\'s Nest, lit in a vibrant red.?
　　It added that Zhang Yimou has been trying to fit 5,000 years of Chinese culture into 50 minutes during the grand opening ceremony. However, weather is another challenge for the ceremony, the paper added.?
　　北京奥运开幕式
　　《悉尼先驱晨报》周五报道中称，8月8日北京奥运开幕式即将举办，整个世界将为之震惊
　　一篇关于北京奥运会开幕式的彩排报道中，总导演张艺谋的首席顾问Ric Birch说：“整个世界毫无疑问将为之目瞪口呆。”?
　　自1984年澳大利亚人Birch成功为洛杉矶奥运会出谋划策后，他就一直参与历年奥运会开幕式策划。
　　彩排现场豪华的灯光效果将北京奥运主场馆“鸟巢”内部映衬得一片鲜红
　　报道介绍，张艺谋力求将中华5000年的文化浓缩进50分钟的开幕式中。但是，天气情况将可能给开幕式带来一些挑战。
　　中考英语满分作文：成为志愿者后的打算 The intention after become the volunteer
　　中考英语满分作文：成为志愿者后的打算
　　A.假如你叫Ben,即将参加奥运会志愿者面试，请你根据自己的实际情况，完成下面的自我介绍并用一句话说明你成为志愿者后的打算。（文中所填内容必须全部用英语表达）
　　班 级 新 闻
　　演讲比赛
　　1.这些天我班的李佳坚持在老师的帮助下刻苦训练口语；
　　2.星期三下午的英语演讲比赛中，李佳获得第一名。
　　好人好事
　　1. 昨天为四川灾区学生捐书200本，捐书包50个，捐款4200元
　　2. 何立捐了500元，全班最多。
　　简要评价
　　……
　　I am Ben ,a student in Class 3,Grade 3. I am ___________ years old.My hobby is _____________.I work hard at my school and I good at ____________. To be a volunteer for Beijing Olympic games is my dream. If I become a volunteer,_________________________________________________________________________________.
　　B.假如你是今天英语课上的值日生，请根据表中信息完成主题为\"班级新闻\"的值日报告。
　　要求：1.报告必须包括表中全部内容,可适当增加细节，但不要逐条翻译；2.简要评价必须在2个句子以上；
　　3.报告的开头和结尾已经给出（不计入总词数）,你只需接着写4.词数必须在80左右（参考词汇：捐赠 donate）
　　Hello,Everyone! Here are two important activities that happened this week._______________________________
　　That\'s all,thank you!
　　中考英语满分作文：A略
　　中考英语满分作文B：
　　Hello,Everyone! Here are two important activities that happened this week. These days,Li Jia,our classmate,has kept practising spoken English hard with the teacher\'s help. On Wednesday afternoon,she won the first prizein the English speech contest. How exciting it is!We should learn from her. Yesterday,we donated 200 books, 50 backpacks and 4200 yuan for the students in Sichuan. He Li alone donated 500 yuan,the most of all. That\'s good. I think that as a student,we needn\'t care how much we should give. Showing our love is the most important.
　　That\'s all,thank you!
　　大家好！这里有两个重要的活动，本周发生的。这些天来，李佳，我们的同学，一直在练习英语口语的努力和老师的帮助。上星期三下午，她获得了第一名的英语演讲比赛。这是多么令人兴奋的！我们应该向她学习。昨天，我们捐赠了200本书，50个背包和4200元的四川学生。他立捐了500元，最重要的是。这是很好的。我认为，作为一个学生，我们不必在乎我们应该给。展示我们的爱是最重要的。所有的，谢谢你！
　　英语六级作文经典范文 冒险活动
　　Nowadays, there are more and more adventure activities, like bungee jumping and rocking, which enjoy great popul especially among the youth. Some people think these activities are of high risk and should be constrained or even be forbidden, while others insist these activities bring people fresh experience and should be encouraged. As for me, I agree with the latter opinion.
　　The following reasons can support my view. Firstly, attending adventure activities is a fashionable and efficient means to temper people’s courage and willpower, which is scarcely seen among modern young people. Secondly, people in modern society are facing great pressure. Taking adventure activities has been proved to be an very effective channel to alleviate the pressure of working and life. Finally, from the economic point of view, it’s a new economic growth point which will surely attract a lot of people to take part in.
　　From the foregoing, we can safely draw a conclusion that adventure activities bring us many rewarding enjoyments and we should try to ensure its sound development. But it is worth noting that adventure activities are not suitable to everyone. These activities require good health condition. Therefore, people should take full account before taking any adventure activity.
　　如今，有越来越多的冒险活动，如蹦极和摇摆，很受特别欢迎，特别是年轻人。有些人认为这些活动是高风险的，应该受到限制甚至被禁止的，而另一些人坚持这些活动带给人耳目一新的感觉，应予以鼓励。就我而言，我同意后者的意见。由于以下原因，可以支持我的观点。首先，参加探险活动是一种时尚，高效的手段来磨炼人的勇气和毅力，这是几乎在现代年轻人可以看出来的。其次，人们在现代社会正面临着巨大的压力。冒险活动已经被证明是一种来缓解工作和生活压力非常有效的渠道。最后，从经济角度来看，这是一个新的经济增长点，这必将吸引很多人去参加。从以上我们可以得出一个结论，冒险活动给我们带来许多有益的享受，我们应该努力确保其健康发展。但值得注意的是，探险活动并不是适合每个人。这些活动都需要良好的健康状况。因此，在开始任何冒险活动之前人们应该充分考虑清楚。
　　It is time for sports 是该运动的时候了
　　It is about half past four.It is time for sport.The students are on the playground.
　　They are playing a football match.LiDong is one of them.He is good at football.He plays well.He is on the school football team.LiDong says,I like playing football.It is my favourite sport.LiDong‘s friends,PanChen and WangHaisay,He‘s a football fan.Ronaldo is his favourite player.
　　Look at the boys around the basketball court.Many boys are watching a basketball match.The tall boy,Tanglin,is very good at playing basketball.He is very fast and he plays well.Many of his friends say,He is a good basketball player.His favourite basketball player is YaoMing.His team is sure to win.
　　I hope they can be the good players of our country,too.
　　现在大约是四点半。这是时间的运动。学生都在操场上。
　　他们正在进行一场足球比赛。李冬是其中之一。他擅长踢足球。他打得很好。他是学校足球队。李东说，我喜欢踢足球。这是我最喜欢的运动。李东的朋友，班禅和王海说，他是一个足球迷。罗纳尔多是他最喜欢的球员。
　　看看周围的男孩篮球场。许多男孩正在看篮球比赛。高大的男孩，东陵，篮球打得非常好。他很快，他打得很好。他的许多朋友说，他是一个很好的篮球运动员。他最喜欢的篮球运动员是姚明。他的球队一定会赢。
　　我希望他们也能成为我们国家的好球员。
　　高考英语作文热点预测
　　>1、考题示例
　　假设你是李华，奥运前夕你收到英国笔友Peter的来信，信文如下：
　　Dear Li Hua,
　　Thank you for your letter telling me that Shenyang is a host city of Beijing Olympic Games and some of the football games will be held in your hometown. I’d like very much to watch one of these great events. Therefore, could you bother yourself to buy me a ticket? Thank you!
　　Yours,
　　Peter
　　根据来信，你已经帮他买好一张中国队对巴西比赛的门票，比赛时间是20xx年8月17日下午19点，地点在沈阳奥体中心，A票，100元，座位号是F区18排16号。请根据以上信息，给Peter回信。
　　>2、参考范文
　　Dear Peter，
　　亲爱的皮特，
　　I’m so happy to hear from you again.
　　我很高兴能再次听到你的消息。
　　It’s my pleasure to give you a hand to buy a ticket for the football game which you want to watch. Now, I’ve got the ticket for the match between the football teams of China and the Brazil. The game starts in the Olympic Sports Center Gymnasium, at 7:00 p.m. on August 17th, 20xx. You will sit in Row 18, No. 16. of Area F with your A ticket. By the way, the ticket is cheap. Only 100 yuan!
　　我很高兴能给你一只手给你买一张你想看的足球比赛的票。现在，我得到了中国足球队和巴西队之间的比赛票。比赛在奥林匹克体育中心体育馆开始，在20xx年8月17日下午7:00。你将坐在18排，16号。带着你的一张票。通过这种方式，票是便宜。仅100元！
　　The game must be fantastic and I’m delighted to be company with you. Wait for your coming.
　　这场比赛一定很精彩，我很高兴能和你在一起。等待你的到来。
　　Yours,
　　你的，
　　Li Hua
　　李华
　　介绍健身房 Introduction to the gym
　　你的朋友Dennis想到你常去的健身房锻炼身体，写一封电子邮件给他，向他介绍健身房的基本情况。电子邮件的开头部分已经写出。其余部分应包括以下内容：
　　1.健身房内的基本设施。
　　2.健身房开放时间和联系电话。
　　DearDennis,
　　You want to know about my gym.
　　The gym is”In Shape”...
　　健身房内的基本设施，健身房开放时间和联系电话。
　　DearDennis,
　　You want to know about my gym.The gym is“In Shape”...
　　The surrounding there is pretty well, they have all kinds of exercises machines, such as walker, etc... and of course you could take a warm bath after your exercises.
　　here is the schedule of it:
　　Monday to Friday: 9 am to 5 pm
　　Saturday: 8 am to 8 pm
　　Sunday: Closed
　　Their number is : 1-718-568-4540
　　Good Luck!
　　Pisci Ni
　　亲爱的丹尼儿，
　　你想知道我的健身房，健身房是“在形状”…
　　周围有相当好的，他们有各种各样的练习机，如学步车等。当然，在你的练习之后，你可以洗个热水澡。
　　这是它的日程安排：
　　星期一至星期五：上午9时至下午5时
　　星期六上午8点到下午8点
　　星期日：关闭
　　他们的电话是：1-718-568-4540
　　好运！
　　pisci
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